



Protokoll styrelsemöte S02

Närvaro:	Felix Aronsson	Ordförande
	Sofie Eliasson	Sekreterare
	Fredrik Andersson	Skattmästare
	Fredrik Gullstrand	Cafémästare
	Erik Iveroth	Överphös
	Edward Linderoth-Olson	SRD-ordförande
	Tobias Johannesson	Programmästare
	Jacob Gradén	Revisor
	Björn Nilsson	Revisor
	Pia-Maria Bondesson	Generalsekreterare

- §1 OFMÖ Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet öppnat kl 12:11
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar
- §4 Föredragningslista Tillägg av §10.5 Val av funktionärer, tillägg av §10.6 Dryga revisorer
- §5 Föregående mötesprotokoll Bordlägger visning av tidigare protokoll
- §6 Beslutsuppföljning Tobias har ej kollat upp sponsring av switchar, dock finns det swithar att låna av kåren vid behov.

Olof har köpt in nya knivar till sexmästeriet

Kostnadsförslag på kassaapparaten bordläggs, nya krav på kassaapparater kommer att tillkomma nästa år. Ansvar för att kolla upp de nya kraven för att styrelsen ska kunna ta ett beslut i frågan.

Fredrik Andersson informerar att det finns flera kassalådor för utlåning att använda sig av vid behov av tillfällig pengaförvaring vid event.

- §7 Mötesrapporter Erik meddelar att staben kommit gång ordentligt med arbetet kring kommande nollning, styrelserummet är bokad för att ringa runt till olika företag 27 Januari.

Fredrik Gullstrand meddelar att han har ätit middag med de nya funktionärerna och utbildat dem inom caféverksamheten

SRD har haft två stycken möten Edward berättade att ett pluggfik kommer att ske v7. Christian Lindgren har blivit mötesfika- och matansvarig samt att ett möte har skett med programledningen om en ny utformning av kursutvärderingar.



- DWWW har möte minst en gång i veckan, där de har många nya projekt de trollar med.
- §8 Meddelanden Tobias meddelar att iDét är bokad för filmkväll 28 Januari
- Edward meddelar att det införts en programledning för kinainriktningen
- Erik undrar om någon vet vem Pia Maria är
- Pia Maria, informerar om styrelseutbildningen lördagen den 21 Februari samt fullmäktigeutbildning som inträffar lördag den 7 Februari
- §9 Alumniverksamhet Under HTM2 08 kom en motion om utökning av verksamheten. Det här innebär en ändring i reglementet att mormor/morfar, farmor/farfar samt sexmästaren anordnar en middag för utexaminerade D och C:are en gång om året. D´du , Readme och evenemangs information ska mejlas ut till intresserade medlemmar propagandamästaren ska ta tag i det hela. Propagandamästaren ansvarar även att sektionsinformationen sprids via D´du tills posten har blivit upptagen.
- §10 Styrelseshiptet Felix informerar om Shiphtet som inträffar till helgen. Hälsar att avfärden sker 17.00 på fredag och att det kommer att ske en ekonomiutbildning för den nya styrelsen under lördagen arrangerad av Linus Svensson.
- §10.5 Val av funktionärer Samtliga funktionärer väljs in med tillägget Björn Nilsson under Dwww och att Philip Ridderheim stryks från posten funktionär inom cafémästeriet då han redan är invald sedan tidigare till posten Vice Cafémästare.
- Viceposter:
- Vice Cafémästare
- Anders Eriksson (dt06ae2)
- Övriga:
- Dwww-medlem
- Björn Nilsson (d03bn)
 - Anders Eriksson (dt06ae)
 - Daniel Pervan (dt08dp1)
 - David Jönsson (dt05dj3)
 - Hannes Nevalainen (dt07hn2)
 - Fredrik Andersson (dt07fa5)



- Henrik Torstensson (d02ht)
- Joakim Andersson (ic06ja9)
- Jonatan Jonsson (dt05jj9)
- Mattias Jernberg (dt06mj4)
- Erik Mossberg (d01em)
- Simon Kämpe (dt06sk4)

Teknikfokusansvarig

- Philip Ridderheim (dt07pr3)

Funktionär inom Cafémästeriet

- George Ryrstedt (dt07gr1)
- Jakub Gorski (dt07jg8)
- Fredrik Annerstedt (dt07fa8)

§10.6 Dryga revisorer

Jacob och Björn berättade om vad de vill se att styrelsen tänker lite extra på under året.

Kallelser ute i god tid (stadgar + reglemente)

Information ute i god tid

- Riktlinje: information ska vara ute 3 - 4 veckor innan evenemang

Rapportering till resten av sektionen

- Protokoll ute i lagom tid

Tänk långsiktigt - framförallt gällande ekonomi

Ekonomihantering

Varje utskott ska ha möte minst två gånger per år

- Revisorerna vill se någon form av redovisning för mötena, behöver inte vara formellt. Meddelande på styrelsemöte räcker bra

Inventering av lager

- Revisorerna vill se någon form av lageröversikt regelbundet

Flera mästerier har någon form av kollegium på kåren - använd gärna dem, eller prata med kåren ifall de inte finns

§11 Övrigt

Fredrik Gullstand informerar att källarmästaren bör se efter lampor och lysrör i idét, finns de som inte fungerar.



Fredrik Anderson meddelar Johannes att han bör kontakta Simon Kämpe angående tomma brandsläckare

Projektorn går den att laga? eller ska den kastas? Erik kollar upp kostnadsförslag för en eventuell reparation.

§12 OFMA

Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet avslutat kl 13:08

Vid protokollet

Justeras

Sofie Eliasson
Mötessekreterare

Felix Aronsson
Ordförande